

Ref. No.: 2018/10/AR/244
7 October 2018

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Press Release in relation to the Internal Re-
Organisation of Ahli United Bank B.S.C.**

**خبر صحفي بشأن خطة إعادة التنظيم الداخلي
للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.**

Further to the publication of a notice by the Central Bank of Bahrain in the Official Gazette of the Kingdom of Bahrain on 4 October 2018 regarding the application of Ahli United Bank B.S.C. to transfer its Bahrain business, including Bahrain assets, liabilities and branches to Ahli United Bank – Bahrain B.S.C. (c), please find attached a copy of a press release, in both Arabic and English, scheduled to be published in the local newspapers on Monday, 8 October 2018.

تبعاً لنشر إعلان مصرف البحرين المركزي في الجريدة الرسمية لمملكة البحرين بتاريخ 4 أكتوبر 2018م بشأن الطلب المقدم من البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. لتحويل عمليات نشاطه في مملكة البحرين، بما في ذلك أصول والتزامات وفروع قائمة من البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. إلى البنك الأهلي المتحد – البحرين ش.م.ب. (مقولة)، نرفق لكم نسخة من الخبر الصحفي، باللغتين العربية والانجليزية، والذي سوف يتم نشره في الصحف المحلية يوم الاثنين، الموافق 8 أكتوبر 2018م.

Yours sincerely,



For Ahli United Bank B.S.C.



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to:

- Mr. Amr Moharb - Director of Disclosure Department -Capital Market Authority

نسخة إلى:

- السيد الفاضل/ عمر عبدالعزيز محارب - مدير ادارة الإفصاح المستمر -هيئة أسواق المال

Ahli United Bank B.S.C.

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile: (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH the Amir of State of Bahrain
Commercial Registration Number 46348

Licensed as a conventional retail bank by the CBB

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

صنعي، ٢٤٩٥، طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨

ص.ب. ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف: ١٧ ٥٨٥ ٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس: ١٧ ٥٨٠ ٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

تأسس بموجب مرسوم إمرير، من صاحب السمو أمير دولة البحرين بعمان محدود
رقم السجل التجاري: ٤٦٣٤٨

مصرح كمصرف تقليدي قطاع تجارة من قبل مصرف البحرين المركزي

www.ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد ش.م.ب

خطة إعادة التنظيم الداخلي

يسر البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. (البنك أو البنك الأم) أن يعلن عن خطته المقترحة لإعادة تنظيم عملياته المصرفية، والتي تقضي بإنشاء كيانين منفصلين، يستقل أحدهما بإدارة عمليات البنك وأنشطته التجارية في السوق البحرينية، فيما يعنى البنك الأم بشكل أساسي بمزاولة أنشطة الجعلة المصرفية وإدارة الإستثمارات الخارجية للمجموعة على المستوى الإقليمي والدولي.

وحيث أن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب يضطلع حالياً، وبموجب الترخيص الصادر له كبنك تجزئة مصرفية، بمزاولة أنشطة مصرفية محلية (تتمثل في عملياته في السوق البحرينية) إلى جانب أنشطة أخرى خارجية من خلال الكيان القانوني نفسه، هذا فضلاً عن قيامه بمهام الشركة القابضة المديرة لإستثمارات المجموعة الخارجية بما فيها حصص استراتيجية في بنوك تابعة وزميلة، فقد إرتأى البنك في هذا الصدد ضرورة إعادة تنظيم عملياته وفق هيكل قانوني وإداري جديد ينسجم مع نموذج عمل المجموعة القائم على أن يكون لكل سوق من أسواق عملها كيان مصرفي قائم بذاته ويعمل على تلبية متطلبات كل سوق من هذه الأسواق على حدة.

وعليه، وعلى ضوء قرار الجمعية العامة غير العادية لمساهمي البنك في إجتماعها المنعقد بتاريخ 20 ديسمبر 2017 ومصادقتها على هذه الإجراءات، فإنه يسر البنك الإعلان عن تأسيس البنك الأهلي المتحد (البحرين) ش.م.ب (مقفلة) بوصفه كياناً مملوكاً بالكامل للبنك الأم ومستولاً حصرياً عن أنشطته في السوق البحرينية.

وتحقيقاً لأغراض عملية إعادة التنظيم، فإنه يتعين تحويل عمليات البنك المحلية الحالية، بما في ذلك أصول والتزامات وفروع قائمة وموارد بشرية محددة، إلى الكيان الجديد (البنك الأهلي المتحد (البحرين)) والذي سيزاول أنشطته بموجب رخصة تجزئة مصرفية مُصدرة من قبل مصرف البحرين المركزي فيما يقوم البنك الأم بمزاولة أنشطته في البحرين بوصفه بنكا من بنوك الجعلة المصرفية وذلك إلى جانب عمله كشركة قابضة تدير إستثمارات المجموعة بما في ذلك حصصها الإستراتيجية في بنوك تابعة وزميلة وإستثماراتها الرئيسية الأخرى .

ونظراً لكون الكيان المصرفي الجديد مملوكاً بالكامل للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب، فلن يكون لإجراءات إعادة التنظيم أي أثر على حملة أسهم البنك أو حقوق ملكيتهم أو حصص الأرباح الصافية العائدة لهم بموجبها، كما سيظل سهم البنك مدرجاً ومتداولاً في كل من بورصة البحرين وبورصة الكويت دون أي تغيير.

وحيث أن عملية إعادة التنظيم المقترحة لا تمس سوى جوانب إدارية وداخلية بحتة، فليس من المنتظر أن يكون لها أي تأثير على معاملات عملاء البنك أو سلاسة وحسن سير الخدمات المقدمة لهم من خلال شبكة الفروع الحالية جرّاء تحويل مسنولية إدارة هذه الفروع والعمليات إلى البنك الأهلي المتحد (البحرين).

ولأي إستفسارات أو معلومات أخرى، يرجى التفضل بالكتابة إلينا على عنوان البريد الإلكتروني التالي

Reorganization@AhliUnited.com

Ahli United Bank B.S.C. Internal Re-organization

October 2018

Ahli United Bank B.S.C.(AUB) is pleased to advise the planned re-organization of the Bank as it sets to create two separate legal entities, one entity to remain focused on the domestic retail and corporate banking business and the other entity to concentrate on the offshore wholesale banking business and investments.

AUB currently holds a retail banking license in Bahrain and conducts both onshore (primarily comprising of Bahrain domestic business) and offshore business under the same legal entity. It also acts as a holding company for the Group's strategic investments including subsidiaries and other investments.

AUB proposes to re-organize its legal and corporate structure in Bahrain so as to align it with the Group's standardized country-focused operating model whereby there is a dedicated banking entity for each of the operating countries in which it has a presence. Pursuant to securing AUB shareholders' approval in the Extraordinary General Meeting held on 20 December 2017 to establish a new wholly owned banking entity, Ahli United Bank (Bahrain) B.S.C (closed) (AUBB) was incorporated as a wholly owned subsidiary of AUB. AUBB will be fully dedicated to serve its Bahrain market and customers.

The re-organisation plan includes the transfer of the Bahrain business of AUB including Bahrain assets, liabilities, branches and identified staff to AUBB under a retail banking license issued by the Central Bank of Bahrain. After the transfer of the Bahrain business to AUBB, AUB will operate under a wholesale banking license in Bahrain to align it with its intended business model. In addition to its wholesale activities, AUB will continue to hold the Group's strategic major investments including subsidiaries and other investments.

As AUBB is a wholly owned subsidiary of AUB, there will effectively be no impact on shareholding of AUB or attributable net profit for AUB's existing shareholders on account of the proposed re-organization. Similarly, there will also not be any change in AUB's current share listing and its shares will continue to trade on the Bahrain Bourse and Boursa Kuwait.

As the above is an internal reorganization of the existing business, there will be no change from the respective bank's customers perspective as they will be able to continue to operate their existing accounts and avail of all banking services they have been currently accessing through the retail branch network under AUB, post transfer of Bahrain business to AUBB in a normal unchanged manner.

For any further clarifications, please do not hesitate to contact us via email Reorganization@AhliUnited.com

--End--